
 
 
 
 
 
 
 

REFERAT STYREMØTE 1 2024 
 

Møtested: 
 

Idrettsveien 42, Ski 

Dato: 
Tid: 

11. januar 2024 
18:00 -  

Tilstede: 
 
 
Forfall: 
 
Referent: 

Nina Vøllestad (NV), Anne-Lise Sørli (ALS), Oskar Andreas Kleven (OK), Anne Grete Kaasa 
(AGK), Rune Nilsen (RN) 
 
Eivind Aasheim 
 
Lisbeth Brosvik Coste (LBC) 

Gjester: Til sak 2/2024 - Valgkomiteen; Gard Olsen (gjennom Teams), Aina Slinning og Kyrre 
Holstad 

Neste styremøte Onsdag 14. februar 

 
 

Saksnr  Ansvar 

01/2023 Beslutningssak 

Godkjenne referat fra styremøte 13. Desember 2024 

Ingen kommentarer. 

 

Vedtak: 

Referat etter styremøte 13. Desember 2024 er godkjent 

 

 

02/2023 Diskusjonssak 

Møte med Valgkomiteen 
 
Valgkomiteen var invitert til styremøtet for en samtale om valgkomiteens arbeid 
frem mot årsmøtet 7. mai 2024.  
Det avholdes møte mellom komiteen og Lisbeth for å avklare videre praktisk 
hjelp. 
Styret vil vurdere om styresammensetningen skal foreslås endret til årsmøtet 
2024. 
 

 
 
 
 
 
LBC 

03/2023 Beslutningssak  
Oppfølging Tiltaksplan  
 
Styre gjennomgikk arbeidsmetodikken i skjema, og besluttet noen endringer. 
Tekster i de foreslåtte A3 for Samhandling og Anleggsplan gjennomgås av 
styremedlemmene og melder inn forslag til endringer. Rune fikk ansvar for å 
gjennomgå den for Anleggsplan. 
 
Vedtak: 
Det utarbeides til neste styremøte, forslag til A3 for Finansiering av administrativ 
ressurs og Politisk arbeid. 
Styret gjennomgår tekstinnhold i skjemaene for Anleggsplan og Samhandling i IR 
 

 
 
 
 
 
RN 
 
 
 
NV / LBC 



04/2023 Beslutningssak  
Rundtur med OIK 
 
Det er god kontakt med utvalgsleder Hege i OIK i forhold til hva utvalget har av 
forventninger til rundturen. 
Dato er besluttet til 3. februar. 
Styret gjennomgikk foreslått rammer for opplegg og kostnader. Det skal søkes 
støtte fra kommunen for transport. 
Klubber inviteres til å melde seg på, og detaljert opplegg for dagen utarbeides 
når vi har en oversikt over hvilke klubber som vil delta. Oskar og Lisbeth jobber 
ut forslag. 
OIKs ønsker for turen er å få info og lære litt om idrettslagene/klubbene, høre 
om hva de får til og evt. utfordringer. Det er også ønskelig å se noen av 
spesialanleggene langs ruten. 
 
Vedtak 
Styret godkjenner leie av nødvendig størrelse buss til den pris som skissert i 
saksfremlegg, og nødvendig utgift til lunsj underveis.  
Det skal søkes kommunen om økonomisk støtte. 
Dersom OIK ønsker, skal det tilrettelegges for felles middag etter endt tur 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
OK / LBC 
 
 
 
 
 
 
 
LBC 
LBC 

05/2023 Orienteringssak  
Klubbmøte 17. januar  
 
Styret gjennomgikk plan for kvelden og gjorde noen justeringer. 
Det er mange påmeldinger med både politikere, administrasjonen og idrettslag 
av flere størrelser som deltagere. 
Et detaljert program sendes ut snarest mulig. 
Styret ble enige om en arbeidsfordeling for kvelden. 
 

 
 
 
 
 
 
LBC 

06/2023 Beslutningssak  
Budsjett 2024  
 
Det ble fremlagt et foreløpig rammebudsjett for 2024.  
 
Vedtak 
Utkast til budsjett legges til grunn for det videre arbeidet. 
 

 

07/2023 Diskusjonssak  
Sofiemyrhallen – henvendelse fra Kolbotn IL 
 
Kolbotn IL har sendt inn en henvendelse vedr. utfordringer med å få kommunen 
på banen i ansvarsforhold som angår kommunen. Som eksempel fremlegges sak 
om Sofiemyrhallen hvor det er flere ting som ikke er ferdigstilt eller sluttført 
etter oppussing, eller saker der det er avvik som må rettes. 
 
Idrettsrådet tar henvendelse til orientering. Det sjekkes ut om saken rundt 
Sofiemyrhallen kort kan fremlegges klubbmøtet 17. januar som eksempel på 
utfordringer idretten møter. 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
RN 

08/2023 Diskusjonssak  
Idrettspolitisk seminar – henvendelse fra Viken IK  
 
Viken Idrettskrets skal arrangere seminar mellom Idrettsrådene og 
kommunepolitikere. Målet er at kommunepolitikerne tar med seg et etterlatt 
inntrykk om at Idretten er en sentral aktør i å forme et aktivt, inkluderende og 
bærekraftig samfunn. 

 
 
 
 
 
 
 
 



Idrettskretsen ber om innspill til punkter på agenda. NFIR diskuterte aktuelle 
diskusjonspunkter og spiller disse inn som forslag. 
 

LBC 

 Eventuelt 
- NFIR internkontroll dokument har vært ute til høring i styret. Det ble 

gjort en tilføyelse i møtet. 
Dokumentet sendes til kontrollutvalget sammen med invitasjon om å 
delta i styremøtet i februar. 
 

- Follo Sykkelklubb har sendt inn forslag om en terrengsykkelpark. Saken 
ble sendt inn rett før styremøtet og ble i møtet behandlet som en 
eventuell sak.  
Idrettsrådet er som utgangspunkt positive til prosjektet og ber Lisbeth 
bistå sykkelklubben i å etablere dialog med kommunen for hvordan 
prosjektet kan tas videre. 

 

 
 
 
LBC 
 
 
 
 
 
 
LBC 

 
 
Referat 
Lisbeth Coste, 12/1-24 


